
Proces verbal  încheiat astăzi
28.05.2021

  in cadrul şedinţei ordinare a consiliului
local Hudeşti

În conformitate cu prevederile art.134  alin. (1) lit.,,a”  din  Ordonanţa de Urgenţă 
nr.57 privind Codul  administrativ , Consiliul local al comunei Hudeşti  a fost convocat în 
şedinţă  ordinară  în data de 28.05.2021 , orele 12, în sala de şedinţe a Căminului Cultural  
Hudeşti.
            Având în vedere contextul actual  privind limitarea i diminuarea răspândiriiș
coronavirusului  SAARS- COV2  precum si necesitatea prevenirii răspândirii 
infec iilor respiratorii COVID – 19 cauzate de acest virus,  pentru amendamente s-a ț
folosit  mijloacele electronice de comunicare. 
 În cadrul edin ei votul  a fost  exprimat, pe rând  de către un grup de maxim cinci ș ț
consilieri cu păstrarea distan ei de  minim 2 metri intre persoane.ț

Şedinţa s-a desfăşurat in sala de şedinţe a Căminului Cultural Hudeşti,  la şedinţă  
fiind prezenţi fizic  15 consilieri , care au intrat în sală în grupuri de câte 5 cu păstrarea 
distan ei de  minim 2 metri intre persoane.ț

Este ascultat Imnul de Stat  după care se trece la derularea lucrărilor şedinţei. 
Şedinţa este legal constituită. 
Preşedinte de şedinţă este domnul  Sîsîiac  Neculae..
Preşedintele  de şedinţa  deschide şedinţa după care da citire ordinii de zi:
                   

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Contractului unic de 
delegare a gestiunii serviciilor publice  de alimentare cu apă şi de canalizare prin 
concesiune - în judeţul Botoşani.

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea  modelului legitimaţiei pentru aleşii 
locali şi a modelului semnului distinctiv al calităţii acestora

3. Proiect de hotărâre privind   aprobarea Regulamentului propriu privind 
masurile  metodologice, organizatorice, termenele si circulatia proiectelor de hotarâri care
se înainteaza Consiliului local spre adoptare.

4.  Proiect de hotărâre privind  aprobarea organigramei şi statului  de funcţii al 
aparatului de specialitate al primarului şi serviciilor publice de interes local  pentru anul 
2021.

5. Proiect de hotărâre privind privind aprobarea   prelungirii scrisorii  de 
garanţie din partea din CEC BANK S.A pentru proiectul „Modernizare drumuri de interes
local, comuna Hude ti, judeţul Botoşani”ș

 Se supune la vot ordinea de zi  , care este aprobată în unanimitate.
Se pune în discu ie procesul verbal din edin a ordinară  anterioară, iar domnul Zlei ț ș ț
Dimitre Cătălin  roagă secretarul general al comunei să prindă  toate luările de cuvânt 
i cât mai amănun it.ș ț

Se supune la vot procesul verbal din şedinţa anterioară,care  este aprobat în unanimitate. 
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Se ia  în discuţie punctul 1 al ordinii de zi:
Se  prezintă proiectul de hotărâre după care , se dă  citire pe rând rapoartelor  celor 

trei comisii de specialitate din cadrul consiliului local, care avizează favorabil proiectul 
de hotărâre  in forma prezentata pentru dezbatere in plen.
 Domnul Zlei Dimitre Cătălin  roagă primarul să prezinte proiectul de hotărâre  i întreabăș
dacă controlul recent a fost de la  Apele Române i care a fost rezultatul controlului. În ș
replică ,domnul viceprimar răspunde că  a ie it foarte bine la control ,nu sunt probleme.ș
Nu  mai  au loc discuţii,  se supune la vot  proiectul de hotărâre  care este  aprobat  în 
unanimitate .

Se trece la dezbaterea punctul 2 al ordinii de zi:
Se  prezintă proiectul de hotărâre după care , se dă  citire pe rând rapoartelor  celor 
trei comisii de specialitate din cadrul consiliului local, care avizează favorabil 

proiectul de hotărâre  in forma prezentata pentru dezbatere in plen. 
Domnul  Zlei  Dimitre  Cătălin  ia cuvântul  i  men ionează că la fiecare legislatură s-a ș ț
aprobat acest proiect de hotărâre , dar nu s-a pus niciodată  la îndeplinire. Domnul 
primar ,răspunde i afirmă că acest proiect de hotărâre a fost pus pe ordinea de zi ș
deoarece s-a modificat legisla ia  privind modelul legitima iilor i a insignelor. Domnul ț ț ș
Zlei Dimitre Cătălin ,continuă  discu ia i men ionează că, speră ca de  această data  să se ț ș ț
confec ioneze aceste legitima ii i să nu rămână doar un demers de dragul modificărilor ț ț ș
legislative. 
Nu mai au loc discu ii ,  se supune la vot  proiectul de hotărâre  care este  aprobat  în ț
unanimitate.

           Urmează punctul  3 al ordinii de zi.
Se  prezintă proiectul de hotărâre după care , se dă  citire pe rând rapoartelor  celor 
trei comisii de specialitate din cadrul consiliului local, care avizează favorabil 

proiectul de hotărâre  in forma prezentata pentru dezbatere in plen. 
Se înscrie la cuvânt domnul Zlei Dimitre Cătălin  care  men ionează că speră să se ț
respecte  acest Regulament  i să se respecte termenele de aducere la cuno tin ă a ș ș ț
proiectelor  de hotărâre cu 30 zile înainte  i să se consemneze în procesele verbale ș
sinteza discu iilor.ț

Nu mai au loc discu ii ,  se supune la vot  proiectul de hotărâre aprobat  în unanimitate.ț

Se ia  în discuţie punctul  4 al ordinii de zi:
Se  prezintă proiectul de hotărâre după care , se dă  citire pe rând rapoartelor  celor 

trei comisii de specialitate din cadrul consiliului local, care avizează favorabil proiectul 
de hotărâre  in forma prezentata pentru dezbatere in plen. 

Domnul primar prezintă detaliat staul de func ii i modificările care au fost făcute ț ș
fa ă de cel de anul trecut. Se înscrie la cuvânt ,domnul Zlei Dimitre care  întreabă dacă ț
sunt două posturi în plus. Domnul primar răspunde că ,nu sunt două posturi în plus ci s-au
desfiin at două func ii publice si s-au înfiin at două func ii contractuale la sectorul ț ț ț ț
gospodărie comunală.
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Domnul  Zlei Dimitre Cătălin , î i continuă intreven ia i men ionează că : am auzitș ț ș ț
,că deja se tie de săptămâna trecută  că se fac angajări i cine sunt cele patru persoane ș ș
care vor ocupa cele patru posturi vacante de la gospodărie comunală. Cum se poate să se 
lanseze zvonuri legate de angajări când încă organigrama nu a fost aprobată? Domnul 
primar ,răspunde ,ca aceste sunt simple  specula ii i zvonuri care nu au suport real, nu s-aț ș
discuta cu nimeni de angajări.

 Domnul Zlei Dimitre Cătălin ,continuă  luare sa de cuvânt i roagă executivul  ca ș
atunci când se scot posturile la concurs să fie afi at acest lucru pe site-ul primărie i în ș ș
mas-media  locală.
Ia cuvântul i domnul Mirău ă Liviu care aduce în aten ie faptul că , discu ia legată de ș ț ț ț
nevoia de angajare de muncitori la primărie,este de cel putin 6 luni i cine dore te sa se ș ș
angajeze ,probabil s-a interesat de posturi ,de aici cred ca s-a ajuns la asemenea zvonuri 
legate de angajări. Noi, la primărie avem nevoie de muncitori  care să se priceapă la 
construc ii ,la sudat ,la repara ii i alte asemenea lucruri.ț ț ș
Solicită cuvântul i domnul tfean Marinel care  men ionează: - confirm i eu cele spuse ș Ș ț ș
de domnul consilier Zlei Dimitre,cum că  fi pregăti i  patru persoane de la PSD pentru ț
cele patru posturi vacante de  muncitor. Apoi reclamă faptul că domnul primar a promis 
că se va ocupa ca în organigramă să fie i un post pentru administrarea  salii de spor i a ș ș
bunurilor comunei, dar nu văd să se fi men ionat acest post.  Roagă ,cameramanul să ț
posteze pe facebook  edin a de consiliu. Men ionează că va vota împotriva acestui ș ț ț
proiect de hotărâre  fiindcă nu a primit  un răspuns legat de  taxele speciale . Domnul 
primar ,răspunde  i men ionează că va veni cu un proiect de hotărâre luna viitoare.ș ț
Nu mai au loc discu ii ,  se supune la vot  proiectul de hotărâre, a a cum a fost modificat ț ș
cu amendamentele aprobate,  care este  aprobat  cu 9 voturi ,,pentru,,  un vot împotrivă i ș
cinci  ,,ab ineri,,. Domnul tefan Marinel si-a motivat votul împotrivă.ț Ș
          Urmează punctul  5 al ordinii de zi.

Se  prezintă proiectul de hotărâre după care , se dă  citire pe rând rapoartelor  celor 
trei comisii de specialitate din cadrul consiliului local, care avizează favorabil proiectul 
de hotărâre  in forma prezentata pentru dezbatere in plen.  Domnul primar ,men ionează ț
că  s-a solicitat această prelungire a scrisorii de garan ie deoarece se ob in foarte greu ț ț
avizele de la institu iile statului precum cele de la drumuri na ionale.ț ț
Nu  mai au loc discu ii ,  se supune la vot  proiectul de hotărâre  care este  aprobat  în ț
unanimitate.
Probleme curente:

Domnul primar ia cuvântul i prezintă:ș
- S-a solicitat rezilierea contractului de concesiune cu CMI dr. Novac Vitalie;
- Se pot organiza evenimente restrânse i vom sărbători Ziua Eroilor;ș
- Legat de avize, s-a forat un pu  de mare adâncime la grădini a Baranca care are un ț ț

debit mare i curge apa pe terenul i ar trebui să se facă analize pentru a vedea daca ș ș
apa este potabilă sau menajeră;

- Cererea Telekom prin care solicită un acord de principiu cu privire la preluare 
concesiune   pentru suprafa a de 73 mp de către noul proprietar al imobilului;  Se ț
solicită acordul de principiu i to i consilierii sunt de acord cu preluarea concesiunii ș ț
de către noul proprietar al imobilului.
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Se înscrie la  domnul Mirău ă Liviu care aduce în aten ie:ț ț
- Necesitatea pietruirii drumului  din zona Aclopotoaie i Luren iu Agache;ș ț
- Reabilitarea si repararea urgentă a ,,Fântânii Doamnei,, i a izvorului de la Camelu  ș ș

Azâzoaie.
Ia cuvântul  apoi ,domnul Lungu Florin care  prezintă :

- Ce facem cu terenul de sport din satul Baranca ?
- Nu s-a început gardul la terenul de sport;
- Pubelele de gunoi nu sunt împrejmuite;
- Trebuie luate măsuri cu câinii vagabonzi care sunt forte multi i atacă copii;ș
- De luat măsuri cu cetă enii care ară an de an din ima ul comunei;ț ș

Se înscrie la cuvânt i domnul Airinei Constantin care  men ionează:ș ț
- Repararea stemei de la intrarea în comună pentru că arată jalnic;

Ia cuvântul apoi, domnul tefan Marinel  :Ș
- felicită executivul pentru pu ul de mare adâncime  de la Baranca  i men ionează ț ș ț
că se confirmă faptul că a avut dreptate ,că aceste pu uri sunt o solu ie pentru ț ț
rezolvarea problemelor cu apa ale comunei;
- intreabă  cum e posibil ca ,comuna Suharău  să aibă autoriza ie de exploatare ț
balastieră ,având în vedere depozitul de la intrarea în comuna Suharău i noi nu? ș
Domnul primar ,solicită cuvântul i răspunde că ,acel depozit nu este al primărie ș
Suharău ci al unui agent economic i nici Suharăul  nu are autorizatie de exploatareaș
balastieră.
- am văzut în  cimitirul din satul Hude ti gunoi i nu e bine,rog să se ia măsuri;ș ș
- se adresează viceprimarului comunei – a i promis că face i un plan de ac iuni ț ț ț
pentru luna mai,nu  am văzut nimic , câte măturoaie s-au făcut?
- în jude ele Suceava i Neam  am văzut pe străzi stegule e legate la stâlpii de ț ș ț ț
iluminat i ar fi frumos să se pună i la noi în comună; ș ș
Domnul Primar, solicită cuvântul i afirmă faptul că cei din opozi ie ar trebui să fie ș ț
i judecători  nu numai procurori ,nu numai să acuze ci să i laude acolo unde se ș ș

face treabă sau se rezolvă probleme ale comunei.
Domnul Zlei Dimitre Cătălin se înscrie la cuvânt i men ionează :- că ceea ce se ș ț
reclamă în edin ă sunt lucrări  men ionate în planul de activită i edilitar-ș ț ț ț
gospodăre ti  întocmit de domnul viceprimar  , care nu s-au făcut. Domnul ș
viceprimar, răspunde si men ionează că î i asumă faptul că nu a putut duce la ț ș
îndeplinire toate masurile propuse în plan. 
Domnul zlei Dimitre Cătălin ,continuă:

- Am venit cu propuneri să se înlocuiască ni te becuri la indicatoarele rutiere încă de ș
la începutul mandatului,dar nu s-a făcut nimic;

- Sunt poduri înfundate  cum este cel de la Biserica Alba;
- întreabă viceprimarul comunei dacă a fost pe drumul sătesc în zona Ionete - 

Horeanu ,pentru că pe acel drum nu s-a pus nici un pic de piatră pe el,este 
impracticabil ,jalnic;

- solicită cură area prin erbicidare a  trotuarului din centrul comunei;ț
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- întreabă dacă dalele din care urmează să se construiască   trotuar  sunt toate  i dacă ș
s-a făcut un inventar;

- trebuie cură ate albiile râurilor i pâraielor că suntem în cod portocaliu;ț ș
- înlocuirea  plaselor de gard de la terenul Vatra , pentru că intră animale, sunt doar 

câteva plase de înlocuit; 
- roagă încă o dată să se intervină la drumul din zona  Ionete – Horeanu;  Domnul 

viceprimar , în replică răspunde că dore te să facă multe dar nu se poate  doar cu doiș
muncitori  ;
Urmează să ia cuvântul domnul Poraicu Lucian- care men ionează:- executivul ț
dore te să facă multe în comună ,dar din câte în eleg nu este for ă de muncă. ș ț ț
Noi ,trebuie să găsim solu ii în care să avem for ă de muncă, să avem cu cine face ț ț
treburile , ne tot bazăm pe cei de la ajutorul social , dar nici ace tia nu mai sunt;ș

Se înscrie ,la cuvânt domnul  Zâzâ Constantin care prezintă:
- sunt întrebat de copii când  se împrejmuie te terenul de sport din satul Alba;ș
- cimitirul din  satul Alba este foarte curat pentru că m-am implicat personal i am ș

făcut curat;
Domnul Sîsîiac Valentin – domnul viceprimar a men ionat că va vorbi cu to i agen ii ț ț ț
economici să colecteze carton, nu am văzut nimic în  acest sens;

- toate rigolele din zona Costică  Sofronescu sunt pline cu gunoaie;
- nu s-a cosit iarba de pe terenul din parc, a teptăm să crească cât copacii;ș

Domnul tefan Marinel solicită dreptul la replică pentru domnul primar i Ș ș
men ionează: -  ca să nu fin  procurori,  viceprimarul ar trebui să vină cu un raport ț
de activitate  înainte de a veni noi cu critici  la dresa activită ii sale , noi suntem ț
consilieri locali i trebuie să aducem din teritoriu dolean ele cetă enilor i criticile ș ț ț ș
legate de modul de lucru al executivului;

Ia cuvântul i domnul Rusnac tefan care aduce în aten ie faptul că pe podul  nou de la ș Ș ț
Baranca  se adună apa i nu se mai poate circula, iar pode ele i canalele de la drumul ș ț ș
asfaltat sunt înfundate;

           Nu mai au loc discuţii.  Şedinţa se încheie.
           Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal.

                Preşedinte de şedinţă                                  Secretarul general al  comunei
               Neculae Sîsîiac ,                                              Anca Florentina Asavetei
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